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Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 09.04.2015 

 

Prítomní: 
(podľa prezenčnej listiny)  

 

Program: 

1. Informatívna správa o zápise detí do MŠ na území mesta 

2. Analýza čerpania finančných prostriedkov z havarijného fondu na odstránenie havarijných 

stavov v školách a školských zariadeniach 

3. Rôzne 

 

 

 Otvorenie 

PaedDr. Peter Černý, predseda komisie  privítal na zasadnutí všetkých prítomných členov, 

zástupkyňu prednostu Luciu Galambosovú a metodičku školstva Mgr. Matušovú. 

Ospravedlnil vedúcu oddelenia školstva, kultúry a športu Mgr. Katarínu Barcziovú za 

neprítomnosť, nakoľko bola PN. Pán predseda komisie prítomných oboznámil s programom 

zasadnutia, ktorý bol jednomyseľne schválený. 

 

1) Informatívna správa o zápise detí do MŠ na území mesta 

Mgr. Matušová informovala prítomných o zápise detí do materských škôl v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Galanta v šk. roku 2015/2016. Zápis prebehol v dňoch 2. – 6. marca 2015. 

Zapísaných bolo spolu 175 detí, z čoho najviac v MŠ – Óvoda, Sídl. Sever 64 detí, MŠ Sídl. 

SNP 45 detí, MŠ Sídl. Nová doba 24 detí, MŠ – Óvoda, Sídl. Nová doba s VJM 20 detí a MŠ 

Clementisove sady 22 detí. V porovnaní s predchádzajúcimi rokmi je to viac, v šk. roku 

2013/2014 bolo  zapísaných 162 detí a v šk. roku 2014/2015 bolo spolu 165 detí zapísaných 

do materských škôl. 

 

Komisia školstva berie na vedomie Informatívnu správu o zápise detí do MŠ na území 

mesta s pripomienkami: 

a) Zistiť skutočný stav detí, ktoré v septembri 2015 nastúpia do MŠ a počet detí, ktoré po 

prijatí na ZŠ budú z MŠ odchádzať. 

b) Doplniť daný bod programu Komisie školstva pre potreby najbližšieho zasadnutia MsZ, 

konkrétne porovnanie počtov zapísaných detí do MŠ za posledné tri roky a ako rieši 

oddelenie školstva, kultúry a športu nárast počtu detí v meste Galanta. 

c) Zistiť súčasnú kapacitu všetkých materských škôl v meste a skutočný stav detí 

v materských školách. 

 

2) Analýza čerpania finančných prostriedkov z havarijného fondu na odstránenie 

havarijných stavov v školách a školských zariadeniach 

PaedDr. Černý prečítal prítomným znenie žiadosti p. riaditeľky PaedDr. Kožovej zo dňa 

01.04.2015. Jedná sa o žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov z havarijného fondu, 

nakoľko v MŠ Nová doba dňa 19. marca musel Bysprav odstaviť kúrenie z dôvodu 

prederavenia potrubia pod budovou MŠ a bol zistený únik vody. Pani riaditeľka predložila 

dve cenové ponuky: 

a) Zoltán Ďurkovič, Dolné Saliby – vo výške 496 eur 
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b) ÚK-VODA, PLYN, SOLÁRNA TECHNIKA (Tibor Gyurcsy), Horné Saliby – vo výške 

560 eur.  

Na základe písomného kontaktu Mgr. Matušovej s členmi komisie a Mgr. Barcziovej 

s PaedDr. Černým bola KŠ schválená nižšia cenová ponuka, ktorú pani riaditeľka vyplatila.  

  

Komisia školstva pri MsZ v Galante odporúča poskytnúť finančné prostriedky  vo výške 496 

eur pre MŠ Nová doba z dôvodu opravy kúrenia – riešenie havarijného stavu. Návrh 

komisie bol jednomyseľne schválený. 

 

3) Rôzne 

a) Analýza rozpočtu – oblasť školstvo 

Pani Galambosová informovala všetkých prítomných o Návrhu na úpravu rozpočtu pre 

oblasť školstvo na rok 2015. Predpokladaný objem finančných prostriedkov na OK pre 

Galantu na rok 2015 je 1 764 770 €, schválený rozpočet pre oblasť školstva je 3 996 400 €. 

Pri platovej inventúre k 6.2.2015 bolo zistené, že nebol započítaný nárast miezd 

zamestnancov, a to 5% u pedagogických a 2,5% u nepedagogických. Potrebné navýšenie 

finančných prostriedkov na úpravu rozpočtu na mzdy a odvody predstavuje suma 123 650 €. 

PaedDr. Černý – tento stav treba čo najskôr riešiť, lebo nárast miezd je stanovený zo zákona 

a pri tvorbe rozpočtu sa to nebralo do úvahy.  

Mgr. Benkovics – všetko sú to originálne kompetencie a je predpoklad nárastu financií, lebo 

je veľa detí zapísaných do prvých ročníkov ZŠ ako aj do ŠKD, čo sa v septembri ukáže pri 

tvorbe rozpočtu. 

Mgr. Gál sa pýtal na pojem prepočítaný stav žiakov. Odpovedala mu pani Galambosová – je 

to dané vzorcom, ktorý sa pre potreby najbližšieho zasadnutia MsZ môže zapracovať do 

predneseného materiálu. 

Mgr. Gál chcel vedieť čo sú to prenesené kompetencie. Odpovedal mu Mgr. Benkovics. Pre 

ZŠ sú to normatívy na mzdy a prevádzku a originálne kompetencie sú financie priamo od 

štátu. 

PaedDr. Černý sa informoval o zmennosti v MŠ, či je postup podľa zákona.  

 

Komisia školstva pri MsZ v Galante schvaľuje návrh rozpočtu školstva. V porovnaní 

schváleného rozpočtu a návrhu úpravy rozpočtu školstva na rok 2015 z dôvodu úpravy 

kapitoly mzdy (vrátane odvodov)došlo k navýšeniu miezd o 5% u pedagogických a 2,5% 

u nepedagogických zamestnancov. Komisia školstva odporúča návrh rozpočtu v danej sume 

na schválenie MsZ. 

 

b) DDI 

Mgr. Matušová informovala prítomných o platbách školských zariadení v meste Galanta pri 

návšteve detského dopravného ihriska. Deti a žiaci navštevujú prevažne DI Terkar v Galante, 

kde návštevu rodičia nemusia platiť (platí školské zariadenie zo ZRPŠ), alebo zaplatia 

polovicu vstupného, t. j. 1,50 €, alebo zaplatia celú sumu, t. j. 3 € pre žiaka ZŠ a škôlky 

uviedli 4 € na dieťa.  

Mgr. Fazekaš chcel vedieť, ako funguje platba školských zariadení voči dopravnému ihrisku, 

ktoré je na stránke MŠVVaŠ SR vedené ako jedno z DI, ktoré z ministerstva dostáva dotáciu. 

Podrobnosti má za úlohu zistiť Mgr. Matušová. 

Mgr. Matušová ďalej informovala prítomných o klientoch n. o. Čistý deň. V zariadení 

evidujú 13 dospelých a 28 mladistvých klientov vo veku 15 – 52 rokov, z toho občanom 

mesta Galanta je len jeden dospelý klient. 

 

PaedDr. Černý poďakoval všetkým prítomným za účasť. 
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Stretnutie KŠ bude 26.05.2015 o 1400 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Galante, dňa 10.04.2015                                                              PaedDr. Peter Černý v. r. 

Zapísala: Mgr. Laura Matušová                   predseda komisie  


